

vel emendatione dignum cum omnia bene starent. Il n'en est pas de même du monastère de Saint-Martin de la Chana : Coperiatur ecclesia prioratus loci supradicti, quia pluit intro. Considerata paupertate dicti prioratus et religiosarum ejusdem cetera stant satis male.

Après la visite de l'abbaye de Savigny et celle du prieuré de Montrottier où il n'y a rien de particulier, nous arrivons au prieuré de Saint-Jean en Roannais dont le prieur était Frère Claude de Saint-Amour. Nous ne parlons pas de celui d'Ambierle qui ne fut pas visité, ni du monastère de Pouilly-les-Nonnains, où il n'y a que des ordonnances insignifiantes ; de même pour ceux de Nollieux et de Riorges. Nous arrivons à Ternand dans la vallée de l'Azergues : *Reparetur introitus domus ipsius prioratus..... Certa membra dicti prioratus cadunt in ruynam. A Arbuissosonnas, c'est bien pire : Deinde fuit visitatus prioratus loci predicti in quo omnia sunt ruynosa, non est porta in introitu, non est coperta domus, non sunt fenestre in eadem domo et sic de aliis. Le prieur était Aynaodus de Petra. Celui de Nety était Claude de Fossatis.*

Le prieuré de la Joug-Dieu près de Villefranche ayant disparu depuis fort longtemps, nous lui donnerons une large mention : *Dictis die et anno (18 mars 1468), fuit visitatum monasterium predictum sed antequam ad hujusmodi visitationem procedentem, religiosi ipsius monasterii protestati fuerunt de utilitate ipsius visitacionis casu quo per privilegia eis concessa vel alias reperirentur a visitacione hujusmodi exempti et domini visitatores protestati fuerunt in contrarium. Deinde factis predictis protestacionibus religiosi prefati cum cruce et decantacione hymphni *Veni creator spirilus, etc.*, et pulsacione simbolorum receperunt ipsos dominos..... omnia fere edificia sunt ruynosa reparacione celeri indigentes,*